
Wereldraadvergadering – 1 Februari 2024 

1. Goedkeuring van de vorige verslagen 

2. Activiteiten 2024 

Filmavond  30 april 

UPC-Kortenberg 

Filmkeuze 

Regels over politieke neutraliteit in de 4 maanden voor verkiezingen. Af te raden dat een spreker 

expliciet over N-VA en Vlaams Belang praat.  

Utama kan (na discussie) op de meeste voorkeursstemmen rekenen. Past binnen thema 

klimaatrechtvaardigheid. Alleen nog spreker te benaderen. Beoogde spreekster Caroline Gennez zal 

waarschijnlijk niet beschikbaar zijn zo dicht op verkiezingen. De secretaris gaat inventariseren.  

Drankjes door wereldwinkel. Eten normaliter niet voorzien.  

Mogelijkheid voor projectsubsidie wordt onderzocht.  

Notitie na de vergadering: projectsubsidie is een optie maar eventuele opbrengst van het evenement 

dient dan terug gestort te worden. Winst jeugdquiz is naar 11.11.11 gegaan, maar verwachting is dat 

college daar niet nogmaals mee akkoord gaat. Eigenlijk niet het doel van die specifieke subsidie. 

Communicatie 

• De secretaris verzorgt artikel voor in het infoblad. Uiterlijk 20 februari. 

• De projectmedewerker ontwikkelingssamenwerking neemt contact op met dienst communicatie 

voor Infoschermen, eventuele extra middelen. 

• Eventueel contact met dienst milieu? (i.v.m thema) 

• Bericht op buurtapp Hoplr. Gemeente communiceert niet via dit kanaal, maar verenigingen 

kunnen dat wel.  

Faire ronde 11 mei 

Fietstocht in het kader van Lokaal Ecologisch Fair produceren. Internationale dag van de Fair Trade. 

Landelijk evenement.  

Dicht op Korte Keten (ook in mei), belang om onderscheid te maken tussen beide evenementen. 

Interne discussie gemeente hierover. Eerdere ervaring met ‘fietszoektocht was een succes’. 

Congolees feest is op die dag in Colombo. Zou een goede link kunnen zijn.  

Wereldraadleden laten weten of/hoe zij willen deelnemen.  

Jeugdquiz  11 november 



Werkgroep voor formuleren  vragen 

 

3. Acolisa : Update 

Schoolgerief opgestuurd naar Congo, onder andere met hulp van gemeentesubsidie.  

4. Thema 2023 Klimaatrechtvaardigheid uitbouwen?.  

Oud (vergeten) punt uit eerdere vergadering. Filmavond zal met de film Utama in het teken staan 

van klimaatrechtvaardigheid.  

5. Scholenoverleg – Feedback Aron 

Jeugdquiz 11.11.11 - feedback en vervolg in 2024 

2 opties voor insteek: of ‘scholenquiz’ met evenredige vertegenwoordiging, tijdens schooltijd, 

gratis. OF los van onderwijs (zelfde organisatie als 2023, maar ‘school’ vermijden in 

communicatie). Wat ziet de Wereldraad het liefst? 

Niet mogelijk om doordeweeks te organiseren. Dus Jeugdquiz niet vanuit onderwijs zelf 

organiseren. Volgende editie op dezelfde manier organiseren als in 2023. Wel eerder beginnen.  

Niet eerlijk dat schooldirecties ‘van niets weten’ – ergens loopt communicaties niet goed.  

Schoolbrochure 

In juni geformuleerd: mei dus al stukken klaar hebben. Leraren als uitgangspunt, niet directies. 

Individuele leraren bepalen activiteiten binnen leerdoelen, aan begin schooljaar. Scholendirecties 

zijn daar niet verantwoordelijk voor.  

Drie/vier projecten voorleggen die dicht bij belevingswereld kinderen liggen. Goed aangepast op 

activiteit binnen scholen. Actief feedback van scholen vragen.  

Een thema dit jaar ruim op tijd in de markt zetten in de scholen. Leraren moeten uiteindelijk 

benaderd worden. Volgend scholenoverleg met de projectmedewerker en de schepen, bij 

samenstelling brochure. Leraren vragen per school vragen hoe zij wereldoriëntatie invullen.  

 

6. Duidelijkheid i.v.m. aanvragen, subsidies en verdeling onder de projecten in het Zuiden 

Projectmedeweker: Uitzonderingsmaatregel voor twee wereldraadverenigingen op 

subsidieregelement. Kan uitzondering worden vastgelegd in regelement? Hoe zou wereldraad dat 

willen zien? Wat is een realistische uitzondering?   

Voorkomen dat er jaarlijks uitzonderingsmaatregel besproken hoeft te worden. Voorstel van de 

schepen. Om als Wereldraad brief te schrijven om vaste uitzondering op verenigingsreglement vast 

te leggen. Die aan college voorleggen.  

De voorzitter maakt een conceptbrief; uiteindelijk door eenieder laten ondertekenen. 



7. Invulling van de vrijgekomen functie van penningmeester 

De secretaris zal de rol op zich nemen.  

8. Subsidie voor ontwikkelingsproject in Peru – advies 

Project lijkt zeker in aanmerking te kunnen komen voor subsidie, maar onderbouwing nog niet 

concreet genoeg. 

Normaal €250 beschikbaar voor een dergelijk project. Bedrag is volgens secretaris als stimulans 

bedoelt, niet bedoelt om budget te krijgen dat wordt betaald.  

De jongere die een subsidie vraagt wordt op volgende Wereldraad uitgenodigd om het project te 

presenteren, hopelijk met meer onderbouwing.  

9. Communicatie ontwikkelingssamenwerking 

Infobladartikel gemaakt op basis van update. Akkoord rest wereldraad voor publicatie. 

Normaliter dienen verenigingen zelf hun artikelen in.   

10. Fair Trade en SDG’s 

De SDG’s (duurzame ontwikkelingsdoelstellingen van de VN) zijn in het meerjarenplan van de 

gemeente voor 2020-2025 toegevoegd, maar zijn helaas niet actief als leidraad gebruikt gedurende 

de legislatuur. Nooit een werkgroep voor opgesteld en in dit stadium ook onvoldoende relevant om 

dat alsnog te doen.  

Alternatief: informatiecampagne in gemeentelijke mediakanalen om bewustwording te creëren bij 

de burger. Leidraad is de landelijke SDG-monitor, die beoordeelt in hoeverre gemeenten op lokaal 

niveau weten bij te dragen aan het behalen van de SDG’s. 

Fair Trade nu op Faire Ronde gericht. 

11. Adviesvraag lokaal energie- en klimaatactieplan 

 

12. Varia 

Datum volgende vergadering: Donderdag 11 april  


